
Bestyrelsesmøde, Kano- og Kajakklubben Gudenaa 
den 10. januar 2018 kl. 19.00 hos Brian 

 
 

Til stede: Annemette, Brian, Flemming, Jan, Jeanett, Nils, Tommy 
Næste møde: Aftales på GF. 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden /  
  

2. Referat fra sidst /  
Godkendt 
  

3. Årsplanen /  
Brian sender mail til dem som skal have pokaler. 
Jeanett skriver reminder om GF på facebook og efterlyser samtidig kagebagere 
og en ny indkøbschef, da Thomas stopper. 
Jeanett og Jan ordner i fællesskab indkøb af gaver til afgående udvalgsfolk. 

 
  

4. Økonomi og medlemmer /  
Intet nyt denne gang. 
 
  

5. Udvalgene (begynder, stævne, polo, børn-unge, materiel, hus) / Tommy, møder 
og kurser “omkr. begyndere”…, sikkerhed (se fremsendte reviderede..) 
Begynder-planlægningsmøde mandag d. 15. januar. 
3 medlemmer kommer på IPP3 kursus og IPP2 instruktørkursus. 
Tommy orienterer det nye materieludvalg om status på kursus og bådreparation. 
Ventilationen i kvindernes omklædning er i stykker. Flemming får den udskiftet. 
  

6. Nyt fra DKF, Randers Kommune /  
Der er kommet ny foreningsportal og vi er inviteret til møde herom d. 15. januar. 
Vi deltager ikke, med mindre Casper Vangsøe springer til. 

 
 

7. Stævner og arrangementer, TdG /  
Intet nyt fra TdG. Havneræs gik fint og uproblematisk. 
 

8. Glimt, hjemmesiden, nyhedsbrevet /  



Intet nyt denne gang. 
 

 
9.  Nyt Klubhus. 

Brian udsender skrivelse til byrødderne i uge 3. 
 

10. Evt.,  
Nils’ “oplevelse” i/ved klubben: 
Er anmeldt. Nils brugte 2 timer hos politiet 
Henvendelse fra Jette Fuhlendorf - Madpakkehuse Stevnstrup: 
Efter opslag på FB, er de sidste penge kommet ind til Madpakkehusene, 
så vi støtter ikke projektet økonomisk. 
  

  
Ref./Annemette 
 
 


